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Bakgrund
Enligt skatteverket får vi inte gå med allt för stor vinst över en 5-års period. Vi har dock
gått med 500 000kr vinst i dagsläget, samt att vi har en inkomst från DatE-IT som vi
inte hade räknat med.

Efter att ha spånat på tankar på arrangemang där vi skulle kunna använda dessa pengar,
har vi begränsats av det faktum att vi i styrIT inte haft möjlighet att dra i detta. Det
har inte heller känts rimligt att tvinga på någon annan att ta ansvar för att skapa ett
arrangemang som kan använda upp dessa pengar.

Ett sätt där vi kan använda dessa pengar är att sänka deltagandekostnader på arrange-
mang på sektionen. Olika arr kan subventionera olika mycket därav tror vi att det är
en bra idé att det går via styrIT för en konsekvent bedömning av detta.

För att sektionsmötet skall kunna ha större möjlighet att påverka, har vi satt ett to-
talt maxtak på 100 000kr. Detta uppmuntrar vi att höja eller sänka för att få fram
sektionsmötets mening.

Förslag
Yrkar på:

att styrIT får rätt att godkänna att arrangörer går över budgeten pga minskade bil-
jettintäkter för IT-sektionens medlemmar på IT-arrangemang, fram tills 2022-06-
30.

att detta gäller ett totalt maxbelopp om 100 000 kr.

att detta inte gör att det subventionerar för alkohol eller gasqueentréer.


